
  

 
 

 חברים יקרים,

 

 ל בחירתכם בי לתפקיד יו"ר האיגוד.ראשית, ברצוני להודות על האמון שנתתם בי, וע

חיזוק הקשר  -כפי שהודעתי לקראת הבחירות, בכוונתי למקד את מירב הפעילות בשני תחומים

  בין החברים, ושיפור תעריפי התכנון.

 , zoaב 71:00באוקטובר בשעה  8 -אני מזמן אסיפה ראשונה של החברים מיד לאחר החגים, ב

 בית ציוני אמריקה(.)ת"א 

ניר, וקבלתי הסכמתו להופיע בפני חברי לאסיפה זו הזמנתי את מנהל רשות המים, מר אלכס קוש

האיגוד, להציג בפנינו את המגמות במשק המים בשנים הבאות, ולקיים שיחה עם החברים. 

בהמשך הערב נבקש הצטרפות חברים לוועד האיגוד, ונקיים דיון חופשי בנושאים שיעלו החברים. 

 להציע נושאים לדיון. םאתם מוזמני

תעריף משהב"ש בעניין ים מוסדיים, בין היתר הועלו טענות קבלתי כמה פניות בנושא תעריפ

 החדש.  

אשר מקפיד כי הטיפול בנושא רגיש זה  כל נושא התעריפים מטופל בצורה מרוכזת על ידי הארגון,

. על תעריפיםהנותנת יעוץ לארגון בנושא  Preciseובעזרת חברת  יעשה בהתאם להוראות הדין,

למוסדות הרלוונטיים ולטפל בבעיות, חייבים לספק להם נתונים מנת שהארגון יוכל לפנות 

המראים את הבעייתיות של התעריף מול התעריף הישן, או מול תעריפים אחרים. לשם כך אני 

 ם.ונתוני מבקש מהחברים להעביר אלי נתונים ודוגמאות עם חישובים 

 זמנו ולהשתתף במפגשאני מאד מבקש שכל אחד ואחת מהחברים ימצא דרך לפנות כמה שעות מ

 חשוב זה.

 אני רואה במפגש פתח לדרך חדשה שתיטיב עם כולנו.

 חותיכם שנה טובה וגמר חתימה טובה.ברצוני לאחל לכם ולמשפ

 

 

 יורם לבל

 יו"ר איגוד מהנדסי מים
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